
 

 

 

Folketingets Sundheds- og ældreudvalg har den 2. februar 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 751 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 751:  

”Vil ministeren redegøre for, om regeringen eller myndigheder er blevet kontaktet af 

vaccinefirmaet Bavarian Nordic, der gerne vil hjælpe med at producere covid-19-vac-

ciner, samt hvad man har undersøgt, og hvorfor man ikke har lavet en aftale? ” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet til brug for min besvarelse har anmo-

det om bidrag fra blandt andet Lægemiddelstyrelsen. Jeg forventer at besvare spørgs-

målet endeligt medio marts 2021. 
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